
Ghidfalău rămâne departe  
de rezolvarea problemei cu apa

Aproape 26 de milioane 
de lei pentru reabilitarea 
a 21 de străzi din orașul 
Covasna, prin programul 
„Anghel Saligny“

facebook.com/covasnamedia

Întâlnirea de marți, 12 iulie, de la Ghidfalău, 
pe tema calității îndoielnice a apei așa-zis potabile 
care ajunge în casele oamenilor, organizată cu 
scopul de a găsi soluții, nu și-a îndeplinit mare 
lucru din obiective. Deși lista invitaților era mai 

lungă, în cele din urmă discuțiile s-au purtat între 
autoritățile locale, câțiva consilieri locali, dar și 
aproximativ 50 de consumatori nemulțumiți de 
calitatea apei. Invitații din Sfântu Gheorghe nu au 
participat. PAGINA 4

Consiliul Județean Covasna cere 
aproape 970 de mii de lei de la 
Ministerul Dezvoltării

Consiliul Județean Covasna cere aproape 970 de 
mii de lei (968.828,21) de la Ministerul Dezvoltării, 
Lucrărilor Publice și Administrației (MDLPA), arată 
documentele adoptate de aleșii covăsnenilor în ședința 
de marți, 12 iulie. 

Solicitările autorităților covăsnene vin după ce re-
prezentanții MDLPA au transmis că, în cazul în care 
sunt investiții prin PNDL în desfășurare, iar prin sumele 
alocate deja nu se pot finaliza lucrările, „se pot încheia 
acte adiționale, la solicitarea beneficiarului, prin care 
se suplimentează sumele alocate, în limita creditelor 
de angajament aprobate Ministerului Dezvoltării, Lu-
crărilor Publice și Administrației”. PAGINA 6

Orașul Covasna a câș tigat aproape 26 de milioane de lei ca 
finanțare prin Programul Național de Investiții „Anghel Saligny” 
pentru cinci proiecte, prin care vor fi reabilitate 21 de străzi și 
sisteme de canalizare pluvială. Totodată, este cuprins în proiecte și 
Drumul Comunal DC13, între Covasna și Surcea. PAGINA 3

Investitori germani  
la Sfântu Gheorghe: 
1,5 milioane de euro  
și 100 de locuri de 
muncă nou create 

O investiție de 1,5 milioane de euro din Germania creează 100 de 
noi locuri de muncă la Sfântu Gheorghe, în cea mai recentă unitate 
de producție inaugurată la Sfântu Gheorghe, Becatex SRL. Firma ac-
tivează în domeniul producției de genți, rucsacuri, portofele, borsete, 
genți de laptop și alte produse din această categorie. PAGINA 5

Calificarea în Play-Off,  
un obiectiv realist pentru Sepsi OSK

Ieri a avut loc o conferință de presă, la care au participat 
Diószegi László, Hadnagy Attila și Cristiano Bergodi, cei 
trei vorbind atât despre sezonul trecut, cât și despre obiec-

tivele pentru sezonul care va urma și în care se dorește ca-
lificarea în Play-Off-ul Superligii. 
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3,61 la mie incidența COVID-19 la Valea Crișului. 
Prefectul ne îndeamnă să purtăm masca de 
protecție și să avem grijă la igienă | PAGINA 3


